



Xtramix Concrete Solutions LLC  
Xtramix International Precast LLC  
Xtramix Cement Products LLC  
A member of Al Jaber Group of Companies

## QHSE POLICY STATEMENT

بيان سياسة الجودة والصحة والسلامة المهنية والبيئة

Xtramix is committed to provide:

- Quality that exceeds customer's expectations;*
- Healthy and highly motivated workforce;*
- Safe working conditions, and;*
- Environment sustainability.*

We are fully committed to comply with the Quality, Health & Safety and Environment Management System requirements and continually improve the effectiveness of QHSE MS through periodical review and analysis of set Objectives and Targets.

We are committed to prevention of injury and illness, pollution to the environment and enhancement of employee health and wellbeing through effective identification of hazards and management of risks and by fully complying with all applicable legal and other requirements of Government, Regulatory Authorities, International Standards and Customers.

We are committed to continually improve our QHSE MS by providing adequate resources and competent workforce. In addition, committed to consultation and participation of workers.

The Policy will be reviewed periodically to ensure it remains relevant and appropriate and communicated to all employees and interested parties.

تلتزم إكستراميكس بتوفير:

- الجودة** بمستوى يفوق توقعات العملاء؛
- الصحة** الجيدة والحافز العالي لليد العاملة؛
- السلامة** في أماكن العمل، و؛
- البيئة** المستدامة.

نحن ملتزمون التزاماً تاماً بتطبيق متطلبات النظام الإداري للجودة والصحة والسلامة المهنية والبيئة QHSE MS، والعمل باستمرار على تطوير وتحسين كفاءة هذا النظام من خلال التدقيق عليه بشكل دوري، ومراجعة أهدافه ومقاصده.

نحن ملتزمون بالعمل على تجنب الإصابات، والأمراض، والتلوث البيئي، والعمل على تحسين الصحة العامة للعاملين، وذلك من خلال تحديد مصادر الخطر، وإدارة المخاطر بشكل فعال. بالإضافة إلى التزامنا بالمتطلبات والتشريعات القانونية التي تفرض عن طريق الجهات الحكومية، أو المعايير العالمية، أو العملاء.

نحن ملتزمون بالتحسين المستمر لنظام إدارة الجودة والصحة والسلامة المهنية والبيئة وذلك من خلال توفير القدر الكافي من الموارد والقوى العاملة المؤهلة. إضافة إلى التزامنا بمشاركة ومشاورة العاملين لدينا.

ستتم مراجعة وتحديث هذه السياسة بشكل دوري لضمان بقائها شاملة ومناسبة، كما سيتم مشاركتها مع كافة العاملين والجهات ذات العلاقة.

MANAGEMENT

7 JUNE 2023